
      Protokół z XXXIX Sesji 

       Rady Dzielnicy XVII, 

       „Wzgórza Krzesławickie”, 

       os. Na Stoku 15 

       z dnia 14 grudnia 2017 r. godz. 1800 
 

Porządek obrad XXXIX Sesji Rady Dzielnicy XVII : 

1. Stwierdzenie quorum i otwarcie sesji 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 

4. Podjęcie uchwał w sprawie:     

4.1 korekty zadań Dzielnicy XVII w roku 2018 

4.2 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z 

pismem ML-02.7123.894.2017.MM 

4.3 opinii dla opracowanej dokumentacji projektowej zadania budowa oświetlenia ulicznego 

przy ul. Łuczanowickiej 

4.4 opinii dla opracowanej dokumentacji projektowej zadania budowa oświetlenia ulicznego 

przy ul. Lubockiej 

4.5 opinii dla opracowanej dokumentacji projektowej zadania budowa oświetlenia ulicznego 

przy ul. Sybiraków 

 

5. Interpelacje i zapytania 

6. Oświadczenia i komunikaty 

 

 

ad.1. Stwierdzenie quorum i otwarcie sesji 
Po stwierdzeniu quorum (obecnych 17 radnych), sesję otworzył Zastępca Przewodniczącego Rady 

i Zarządu Dzielnicy XVII Pan Andrzej Dziedzic witając Członków Rady Dzielnicy 

Obecni wg załączonej listy. 

 

ad.2. Przedstawienie projektu porządku obrad 
Pan Andrzej Dziedzic przedstawił zebranym projekt porządku obrad XXXIX Sesji Rady Dzielnicy 

XVII, który został przyjęty jednogłośnie pozytywnie 

 

ad.3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 
Do protokołu z poprzedniej sesji nie wpłynęły uwagi. 

 

ad.4. Podjęcie uchwał w sprawie: 
Podjęcie uchwał w sprawach (uchwały w załączeniu): 
 

ad.4.1.  korekty zadań Dzielnicy XVII w roku 2018 

Projekt Zarządu. Pozytywna opinia Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki 

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie korekty zadań Dzielnicy 

XVII w roku 2018 
 

ad.4.2.  zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z 

pismem ML-02.7123.894.2017.MM 

Projekt Komisji Spraw Mieszkaniowych.  Pozytywna opinia Zarządu  
Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie zawarcia umowy najmu 

lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z pismem ML-02.7123.894.2017.MM 



 

ad.4.3.  opinii dla opracowanej dokumentacji projektowej zadania budowa oświetlenia ulicznego 

przy ul. Łuczanowickiej 

Projekt Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej. Pozytywna opinia Zarządu  

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie opinii dla opracowanej 

dokumentacji projektowej zadania budowa oświetlenia ulicznego przy ul. Łuczanowickiej 
 

ad.4.4.  opinii dla opracowanej dokumentacji projektowej zadania budowa oświetlenia ulicznego 

przy ul. Lubockiej 

Projekt Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej. Pozytywna opinia Zarządu  

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie opinii dla opracowanej 

dokumentacji projektowej zadania budowa oświetlenia ulicznego przy ul. Lubockiej 
 

ad.4.5.  opinii dla opracowanej dokumentacji projektowej zadania budowa oświetlenia ulicznego 

przy ul. Sybiraków 

Projekt Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej. Pozytywna opinia Zarządu  

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie opinii dla opracowanej 

dokumentacji projektowej zadania budowa oświetlenia ulicznego przy ul. Sybiraków 
 

Dalsze obrady sesji poprowadził Przewodniczący Stanisław Madej 
 

ad.5. Interpelacje i zapytania 
Brak 
 

ad.6. Oświadczenia i komunikaty 
Przewodniczący odczytał zaproszenie na 53 Koncert z cyklu „Nowa Huta Dlaczego Nie?!” 

Następnie Przewodniczący zapoznał Członków Rady ze sprawami związanymi z organizacją 

konferencji dot. kształtowania postaw obywatelskich wśród dzieci i młodzieży: odczytał projekt 

porządku obrad konferencji oraz prośbę do Księdza Jacka Stryczka o prezentację podczas ww. 

konferencji.   

Przewodniczący, w imieniu  Zarządu Rady Dzielnicy XVII, zaprosił zebranych na spotkanie 

opłatkowo – noworoczne zaplanowane na dzień 11 stycznia 2018r.  

Następnie Przewodniczący odczytał posiedzenia Komisji Rady Dzielnicy XVII 

w miesiącu styczniu 2018: 
 

Komisja Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej - 08 i 22.01.2018r. 

Komisja Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego - 17.01.2018r 

Komisja Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki - 15.01.2018r. 

Komisja Spraw Mieszkaniowych - 18.01.2018r 

Komisja Ochrony Środowiska 

Komisja Zdrowia i Spraw Społecznych 

Komisja ds. Budżetu Obywatelskiego 

- 

- 

- 

17.01.2018r. 

18.01.2018r. 

08.01.2018r 

 

Kolejna Sesja Rady Dzielnicy XVII „Wzgórza Krzesławickie” została ogłoszona na dzień 

25 stycznia 2018r. na godz. 1800   
 

Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący p. Stanisław Madej podziękował 

za przybycie i o godz. 1840 zamknął posiedzenie XXXIX Sesji Rady Dzielnicy XVII. 
 

Protokołowała: 

Katarzyna Skóra 

 

 

 

 

Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XVII 

Wzgórza Krzesławickie 

 

Stanisław Madej 

Z-ca Przewodniczącego Rady i Zarządu Dzielnicy XVII 

Wzgórza Krzesławickie 

 

Andrzej Dziedzic 

 


